

Title (en)

MEASUREMENT OF BODY FLUID CHEMISTRY.

Title (de)

MESSUNG DER CHEMISCHEN BESTANDTEILE VON KÖRPERFLÜSSIGKEITEN.

Title (fr)

MESURE DES COMPOSANTS CHIMIQUES DE FLUIDES DU CORPS.

Publication

**EP 0229057 A1 19870722 (EN)**

Application

**EP 85903751 A 19850716**

Priority

US 8501335 W 19850716

Abstract (en)

[origin: WO8700630A1] A method and apparatus in which body fluid chemistry is measured in either differential or non-differential mode using apparatus of the kind employed in infusing fluids into patients' blood streams, either with or without combination with such infusion, to the end that measurement of body fluid chemistry is conveniently and measured automatically at selected frequency. The infusant is contained in a bag (14) which hangs from arm (16) of the pole. The infusant flows by a flowpath, in this case conduit (18), to a flow pump and controller (20). Thereafter, it flows by a continuation of the flowpath in tube (22) past an analyzer instrument (24) to an electrode bloc (26). The bloc (26) is strapped to the patient's wrist. A tube (28) conducts fluid from block (26) to an intravenous needle (30).

Abstract (fr)

Procédé et appareil permettant de mesurer les composants chimiques de fluides du corps suivant un mode différentiel ou non différentiel en utilisant un appareil du genre employé pour la perfusion de fluide dans les courants sanguins d'un patient, de manière combinée ou non avec une telle perfusion, dans le but de mesurer les composants chimiques des fluides du corps de manière avantageuse et automatiquement à une fréquence sélectionnée. Le liquide à perfuser est contenu dans une poche (14) qui pend d'un bras (16) d'un support vertical. Le liquide à perfuser s'écoule par un chemin d'écoulement, dans ce cas le conduit (18), vers une pompe d'écoulement et un contrôleur (20). Ensuite, il s'écoule par une continuation du chemin d'écoulement dans le tube (22) au-delà d'un instrument d'analyse (24) vers un bloc d'électrode (26). Le bloc (26) est attaché par une sangle au poignet du patient. Un tube (28) conduit le fluide du bloc (26) vers une aiguille intraveineuse (30).

IPC 1-7

**G01N 27/46**

IPC 8 full level

**A61B 5/00** (2006.01); **G01N 27/416** (2006.01); **G01N 33/487** (2006.01); **G01N 33/49** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61B 5/14507** (2013.01); **A61B 5/14542** (2013.01); **A61B 5/1468** (2013.01); **A61B 5/201** (2013.01); **A61B 5/208** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8700630 A1 19870129**; EP 0229057 A1 19870722; EP 0229057 A4 19871130

DOCDB simple family (application)

**US 8501335 W 19850716**; EP 85903751 A 19850716